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✓ 於接待處報名

✓ 準時出席及完成整節課堂

✓ 即日取得有效 “FR”資格證明

✓ 以有效 ”FR”資格的會員證到接待處換領匙卡

** 每張匙卡只供一位會員使用

正確使用健身室設施簡介會報名程序
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Terms and Conditions 

細則與條款

1. This Key Card is intended for the exclusive use of member who have registered in the Reception Counter oneself. It is non-transferable;
2. Each Key Card is restricted to one Fitness Centre user and cannot be shared with others;
3. The Fitness Centre is limited to 3 hours per use;
4. The Key Card must be returned on the same day. If the Key Card is lost, or returned in the next day or after, a HKD200 handling fee will be 
charged;
5. The Club management staff on duty have the authority to check the identity of the fitness centre users. Therefore, users must properly save 
the key card and return to the Reception Counter to get back the membership card after using.

1. 此匙卡只限已於大堂接待處登記領取匙卡之會員其本人使用，不可轉讓他人；
2. 每一張匙卡只限一位健身室使用者進入，不得與他人共享；
3. 健身室每次使用時限為3小時；
4. 匙卡必須即日交還，翌日或以後交還及遺失匙卡，須繳付HKD200手續費；
5. 會所職員有權查核健身室使用者的身分，故使用者必須妥善保存匙卡並於離開健身室後到接待處以匙卡領回會員證。


